
ДО  
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 
НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ 
 
ДО 
КМЕТА  
НА ОБЩИНА ШУМЕН 
 
 
 
 
 

ПИТАНЕ 
от Васил Тодоров и д-р Антон Попов,  

общински съветници от МКП „Демократи за „Десетият град” 
 
 

  Уважаеми господин председател, 
  Уважаеми господин кмете,  
  Преди две години министърът на околната среда и водите 
със свое решение предостави минералните води от находище 
„Мараш” за безвъзмездно управление и ползване на Община 
Шумен. Какви действия предприе и смята да предприеме Община 
Шумен във връзка с изпълнението на това решение? 

 Моля да ни отговорите писмено. 
 
 
С уважение:  
 
  /Васил Тодоров/ 
 
 
 
  /д-р Антон Попов/ 

 


